
Bijdrage Vereniging Bewonersbelangen Maarn Maarsbergen tijdens de vergadering van de 
Commissie M&M van de Provinciale Staten van de provincie Utrecht d.d. 20 mei 2020

Voorzitter, Leden van de commissie M&M

Onlangs hebben wij u een nadere uitwerking gestuurd van onze reactie op het voorlopige 
PIP inzake de onderdoorgang in Maarsbergen. Wij realiseren ons dat dit punt vandaag niet 
op uw agenda staat, maar slechts het eventueel opheffen van de tankstations aan de N226 
te Maarsbergen.

Toch willen wij in dit kader uw aandacht vragen voor onze verbeterplannen van de 
Westvariant. Wij zijn namelijk van mening dat een aantal zaken nauw met elkaar verband 
houden, zo ook met de vraag of het nodig is één of allebei de tankstations op te heffen. Wij 
hebben in ons plan centraal gezet de doorstroming van verkeer (met name de N226), de 
verkeersveiligheid, het milieu en de leefbaarheid voor het dorp Maarsbergen. Daarbij menen 
wij dat wij op een adequate wijze een financieel aantrekkelijk plaatje schetsen. Wij 
verzoeken u goed notitie te nemen van deze plannen.

Wat betreft de tankstations zijn wij van mening dat beide op een hoogst ongelukkige plaats 
aan de N226 liggen na realisatie van de plannen. Dit geldt met name voor het Tinq-
tankstation, dat in de plannen precies in en aansluitend aan de 90-graden bocht gelegen is. 
In- en uitvoegend verkeer hindert de doorstroming op de N226 richting Woudenberg. Het 
vulpunt voor dit tankstation ligt praktisch op de rotonde en levert derhalve een potentieel 
gevaarlijke situatie op. Dit wordt overigens bevestigd door het DTV rapport. Zowel vanuit 
doorstroom- als verkeersveiligheidsperspectief is het handhaven van dit tankstation zeer 
ongewenst.
Daar komt bij dat het contract van dit tankstation in 2021 afloopt. Er zijn naar onze mening 
goede juridische gronden om dit contract niet te verlengen. Minder tankstations op dat deel 
van de Woudenbergs weg zal tevens de leefbaarheid vergroten. Betere doorstroming van 
het verkeer op de N226 vermindert de kans op filevorming en is derhalve ook vanuit 
milieuoogpunt zeer de moeite waard.

R. van der Horst
Voorzitter VBMM


